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Tor Henriksen Geir Andersen 
leder  sekretær 



Sak 1/14      Godkjenning av protokoll fra ER 2. desember 2013 

Arkivsak: 201400008 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Merete Stavn 

Saksgang Møtedato Saknr 
Eldreråd 03.02.14 1/14 

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA ER 2. DESEMBER 2013 

Protokollen fra eldrerådets møte 2. desember 2013 fremlegges for godkjenning. 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokoll ER 02.12.2013 godkjennes. 

Bydel Bjerke 20.01.2014 

Merete Stavn 
BU-sekretær 

Vedlegg – Protokoll ER 02.12.2013 

Sak 2/14      Tilsynsrapport til orientering - Økern sykehjem og 
dagsenter - 20.12.2013 

Arkivsak: 201300061 
Arkivkode: 204 
Saksbehandler: Merete Stavn 

Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 16.01.14 4/14 
Kultur- og oppvekstkomiteen 27.01.14 3/14 
Eldreråd 03.02.14 2/14 
Bjerke Bydelsutvalg 06.02.14 5/14 

Tidligere vedtak i saken: 

Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 16.01.14 og har fattet følgende 
vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Kultur- og oppvekstkomiteen og Eldrerådet 
før det oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
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TILSYNSRAPPORT TIL ORIENTERING - ØKERN SYKEHJEM OG DAGSENTER - 
20.12.2013  
 
Sammendrag: 
Det er innkommet tilsynsrapport fra uanmeldt tilsyn ved Økern sykehjem foretatt den 20.12. 
Rapporten fremlegges til orientering. 
 
Rapporten er oversendt til Sykehjemsetaten den 30.12. Eventuelle kommentarer fra 
Sykehjemsetaten blir forelagt bydelsutvalget. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tilsynsrapporten fra Økern sykehjem og dagsenter tas til orientering. 
 
Bydel Bjerke 08.01.14 
 
 
Kari-Anne Mathisen 
bydelsdirektør 
 
Vedlegg 1 - Tilsynsrapport fra Økern sykehjem og dagsenter 
 
 

Sak 3/14      Tilsynsutvalg - Årsrapport 2013  
 
Arkivsak: 201300061 
Arkivkode: 204 
Saksbehandler: Merete Stavn 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 16.01.14 3/14  
Kultur- og oppvekstkomiteen 27.01.14 5/14  
Eldreråd 03.02.14 3/14  
Bjerke Bydelsutvalg 06.02.14 4/14  
 
Tidligere vedtak i saken: 
 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 16.01.14 og har fattet følgende 
vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Kultur- og oppvekstkomiteen og Eldrerådet 
før det oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 
TILSYNSUTVALG - ÅRSRAPPORT 2013  
 
Sammendrag: 
Vedlagt følger årsrapporter fra bydelens ulike tilsynsutvalg.  Bydelsdirektøren har i fremlagte 
tilsynsrapporter underveis gitt kommentarer der det er funnet kritikkverdige forhold og andre 
forhold det har vært av interesse å opplyse om. 
Bydelsdirektør følger opp påpekte forhold for brukere og ansatte i samarbeid med 
resultatenhetene. 
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Tilsynsrapportene for Økern sykehjem og Økern dagsenter blir oversendt Sykehjemsetaten til 
orientering, eventuelle kommentarer derfra forelegges bydelsutvalget.  
Årsrapporten er oversendt Sykehjemsetaten 30.12.2013. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Årsrapportene for tilsynsutvalgene i Bydel Bjerke tas til orientering. 
 
Bydel Bjerke 09.01.14 
 
Kari-Anne Mathisen  
bydelsdirektør  
 
Vedlegg 1 – Tilsynsutvalg A - Økern sykehjem og Økern dagsenter 
Vedlegg 2 - Tilsynsutvalg B – Hagan, Lunden og Villa Eik E og F og Ervald 
 
 

Sak 4/14      Råd og komiteer - Årsrapport 2013  
 
Arkivsak: 201300042 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Merete Stavn 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 16.01.14 2/14  
Kultur- og oppvekstkomiteen 27.01.14 2/14  
Miljø- og samferdselskomiteen 27.01.14 2/14  
Råd for funksjonshemmede 27.01.14  
Ungdomsråd 27.01.14  
Eldreråd 03.02.14 4/14  
Bjerke Bydelsutvalg 06.02.14 3/14  
 
Tidligere vedtak i saken: 
 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 16.01.14 og har fattet følgende 
vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes råd og komiteer før det oversendes 
bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 
 
RÅD OG KOMITEER - ÅRSRAPPORT 2013  
 
Sammendrag: 
Ledere i råd og komiteer er bedt om å utarbeide årsrapport for 2013 med frist for innlevering 
BU-sekretær innen 7. januar.  
Ledere og møtesekretærer har fått tilsendt mal på e-post og punktene i denne er anbefalt som en 
veiledning for hva som kan anses å være nyttig informasjon til bydelsutvalget. Møtesekretærer 
har bistått i utarbeidelsen der det har vært behov. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i råd og komiteer 
Årsrapporten godkjennes. 
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget 
Bydelsutvalget tar årsrapportene fra råd og komiteer til orientering. 
 
Bydel Bjerke 08.01.2014 
 
 
Kari-Anne Mathisen 
bydelsdirektør 
 
Vedlegg 1 - Årsrapport MOS         
Vedlegg 2 - Årsrapport KO 
Vedlegg 3 - Årsrapport ER  
Vedlegg 4 - Årsrapport RFF  
Vedlegg 5 - Årsrapport UR  
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ÅRSRAPPORT 2013 – Komiteer og råd i Bydel Bjerke  
 
Eldrerådet  
 
1 Innledning 
 
Eldrerådet har 8 medlemmer, 4 fra politiske partier og 4 fra pensjonistforeningene  
 
Eldrerådets medlemmer:  
Tor Henriksen (A) leder Ruth Tomter (A) nestleder Anne Lise Cristofoli (H) Elin Risåsen (F) 
Inger Marie Astad (Veitvet og Linderud pf) Arvid Hegbom (Årvoll pf) Gunvor Hedemann (Øvre 
Disen pf) Ella Risnes, (Økern pf)  
 
Varamedlemmer:  
Ragnhild Myklebust (H) Turid Grattum (A) Terje Erik Hellerud (F) Ada Sundelius (Øvre Disen 
pf) Svanhild Gundersen (Veitvet og Linderud pf) Bjørg Arnestad (Årvoll pf) Solveig Hoffsbakken 
(Økern pf)  
Sekretær for Eldrerådet har vært fagkonsulent Geir Audun Andersen, Bjerke NAV Sosialtjeneste  
 
2. Møtevirksomhet  
Eldrerådet har hatt 8 møter. Det har hatt 28 saker til behandling.  
Møtested har vært i Bydelsadministrasjonens lokaler i Økernveien 145.  
Det har ikke møtt noe publikum til åpen halvtime, og derfor heller ikke noen synspunkter lagt 
fram på disse. 
 I tilknytning til ett av møtene er Bjerke nærmiljøsenter besøkt, ved et annet var Eldrerådet på 
felles besøk til Hospital IT og fikk en innføring i såkalt velferdsteknologi. 
 
3. Saker behandlet av rådet/komiteen  
 
Ledelsen i Bydelsadministrasjonen og ansatte fra bydelen har ved flere anledninger vært til stede 
og orientert om saker både på eget initiativ og etter Eldrerådets ønske.  


• Assisterende bydelsdirektør Maja Katzenmaier har orientert om aktuelle saker ved 2 
anledninger.  


• Leder for Utviklingssenter for hjemmetjenester, Line Orlund orienterte om aktuelle 
prosjekter. 


• Leder for Veitvet Nærmiljøsenter, Rona Reistad har orientert om nyopprett stilling som 
seniorrådgiver i bydelen.  


• Assisterende bydelsdirektør Kristin Enstad har orientert om planverket rundt Omsorg+ og 
Øivindsvei 2  


 
Sekretær for Eldrerådet har orientert om aktuelle saker som har vært behandlet i bydelsutvalget, og at 
han har videreformidlet diverse skriv, nye ordninger og annen informasjon som har tilflytt bydelen – 
Eldrerådet. Spesiell viktig informasjon fra sekretæren var hans orientering om Vergemålsreformen. 
                                                                                                                                
 Av saker som Eldrerådet har tatt opp i tillegg til de sakene som er blitt forelagt av AU, skal 
spesielt trekkes frem:  


- Trygghet for eldre, blant annet gjennom samarbeid med politi på Stovner og øvrige Eldreråd 
i Groruddalen.  







- Oppfølging av bydelens planverk. Eldrerådet har satt fingeren på  at det ikke alltid er like 
enkelt å se i hvor høy grad de forskjellige mål er nådd.  


- Tannhelse – stadig kontakt med det sentrale eldreråd om dette. 
- Aldersgrense/ valgbarhet for eldre meddommere  
- Strøing av gangveier og fortau i bydelen.  


4. Deltakelse i kurs, konferanser e.l


Eldrerådet har vært representert ved alle møter i regi av det sentrale eldrerådet for Oslo  
Flere fra  Eldrerådet var tilstede på Statens Seniorråds seminar om Aldersdiskriminering. 
Eldrerådet var også representert ved Det sentrale seniorråds seminar om «Sykehjem i Oslo» 
Eldrerådets leder har deltatt ved bydelens budsjettkonferanser og ved åpningen av et nytt utendørs 
samlingssted mellom Veitvet og Bredtvet. Han har også vært til stede under et møte i regi av 
politiet om trygghet for Groruddalens eldre. 
.  
5. Vurdering av arbeidet i 2013


Vårt inntrykk er at Bydelsutvalget i rimelig grad tar hensyn til våre råd og har gjerne 
inkorporert dem i sine planvedtak. Spesielt er vi fornøyd med at det er laget en felles brosjyre 
for tilbudene ved Bydelens sosiale møtesteder.   
Når det gjelder våre innspill til det sentrale eldreråd, har vi fått positive tilbakemeldinger, men 
konkrete resultater foreligger ikke. Vår kontakt med Stovner politistasjon vil sannsynligvis 
føre til flere møter med tema sikkerhet for eldre. 


6. Rådets/komiteens vurdering av sin rolle som rådgivende organ for bydelsutvalget


I utgangspunktet er det ikke enkelt å vurdere egen rolle som rådgiver, men som nevnt under 
forrige punkt blir våre råd og synspunkter til en viss grad tatt hensyn til. Samlet representerer 
Eldrerådet en betydelig kontaktflate mot bydelens eldre befolkning, og medlemmene blir ofte 
kontaktet – noe som gjerne fører til orienteringer eller saksfremlegg  


Tor Henriksen  
Eldrerådets leder 

























































ÅRSRAPPORT 2013 – Komiteer og råd i Bydel Bjerke 
 
MOS – Miljø- og samferdselskomiteen  
 
1. Innledning 
Råd/komiteens sammensetning  
 
Thor-Ingar Aasheim (H) (leder) 
Lars Erik Fuglesang (A) (nestleder) 
Torstein Winger (A) 
Mariane Sandholdt (SV) 
Iver Aastebøl (R) 
John Olala Omollo (H) 
Anne Kari Kongsrud (V) 
 
3. Møtevirksomhet 
Det er avholdt 7 møter i møteåret 2013 og behandlet 43 saker. 
Alle møter er avholdt i BU-salen. 
 
Det er stor variasjon i oppmøte fra publikum i Åpen halvtime, avhengig av sakskart. Det har 
blant annet vært følgende informasjoner fra interessenter i 2013: 
 
Møte 1/13:  BYM orienterte om Veitvetveien. 
Møte 3/13: Aksjonskomiteen argumenterte mot skiskytterarena på Hestejordene 
Møte 6/13: FAU Årvoll skole orienterte om skoleveien 
 
Det kan i visse saksområder by på utfordringer å formidle til engasjerte beboere i Åpen 
halvtime at lokale komiteer kan ha begrensede muligheter for å ta opp saker direkte. 
 
4. Saker behandlet av rådet/komiteen 
MOS behandler vesentlig plan- og reguleringssaker som kommer fra PBE, i tillegg er det 
mange planinitiativ som har korte høringsfrister. Det har vært spesielt mange slike saker i 
2013 som har vært behandlet på delegert fullmakt fra AU/BU. Det har derfor vært av stor 
viktighet at MOS har fått innspill fra lokale interessegrupper med friske synspunkter og 
lokalkunnskap. 
 
Saksområder det har vært spesiell fokus på i 2013 er bl.a.: 
 - Vollebekkområdet, 
  Planprogram Vollebekk 
  Vollebekkveien 1, skole, barnehage, boliger 
  Statsråds Mathiesen vei 8-10-12, hotell + boliger 
  Hans Møller Gasmanns vei 7-9 
  Lunden 23-25, barnehage, boliger 
 - Ulvenområdet, boliger 
 - Lagerhall, Knud Bryns vei 1-3 
 - Persveien 25 
 - Gjenbruksstasjon Haraldrud 
 - Planinitiativ Østre Aker vei 100 / Veitvetveien 23 
 - Årvollveien 72 







 - Årvollveien 23 /Elexia 
 - Bård Skolemesters vei 
 - Skiskytterarena Hestejordene 
 - Linderud leir 
 - Spireaveien 
 
5. Deltakelse i kurs, konferanser e.l 
Det har ikke vært spesielle kurs/konferanser rettet mot deltagelse for medlemmer i MOS, men 
det har vært invitert til følgende: 
 - Møte med Byrådsavdeling for Miljø- og samferdsel vedrørende tungtransport i 
Groruddalen, Thor-Ingar Aasheim og Lars Erik Fuglesang deltok 
 - Informasjonsmøte Fabritius Eiendom vedrørende Ulven-området 
 - Informasjonsmøte vedrørende trikk til Tonsenhagen 
 - Informasjonsmøter PBE 
 - Befaring Bård Skolemesters vei 
 
6. Vurdering av arbeidet i 2013 
Det har vært god kommunikasjon i MOS og godt samarbeid med saksbehandlere i 
administrasjonen. MOS er meget godt fornøyd med møtesekretær for utvalget. 
 
7. Rådets/komiteens vurdering av sin rolle som rådgivende organ for bydelsutvalget 
MOS oppfatter sin rolle som et meget nyttig rådgivende organ for BU. Komiteen forsøker i 
størst mulig grad å få tverrpolitisk enighet på saker som behandles i MOS, spesielt viktig er 
dette i saker som skal behandles på delegert fullmakt. 
 
 
Bydel Bjerke 6.1.2014 
 
For råd/komite 
Thor-Ingar Aasheim (sign) 
leder 
 








Årsrapport 2013 – komiteer og råd i Bydel Bjerke 


Råd for funksjonshemmede 


1. Innledning. 
Råd/komiteens sammensetning: 
Medlemmer: 
Leif Marcussen  (A)  leder 
Tove Bolstad       (Norsk revmatikerforbund)  nestleder 
Gretha Arnhol     (Lupe) 
Arild Hovslien      (Norges blindeforbund) 
Morten Thune      (Norges handikapforbund) 
Agnes Rønstad      (Groruddalen revmatikerforbund) 
 
Varamedlemmer: 
Ruth Tomter  (A) 
Knut Guttormsen       (Lupe) 
Margareta Forrestad  ( Norges blindeforbund)  Overtatt for Mette   
                                                                                  Leinum siste halvdel 2013-. 
Magnus Werme         (Oslo Epilepsiforening) 
 


2. Møtevirksomhet. 
7. rådsmøter har blitt avholdt. 


Et rådsmøte ble avlyst p.g.a få saker til behandling. 


Rådet har behandlet 26 saker. 


Møtesekretær har informert om diverse saker. 


Administrasjonen har informert om budsjettet og Groruddalssatsingen 


Saker under eventuelt har blitt tatt opp. 


Møtestedet er bydelsadministrasjonens lokaler i Økernsenteret. 


Under åpen halv time møtte det ingen, men Mental Helse Alna og Bjerke 


har tatt kontakt etter invitasjon, de ønsker å informere om sitt arbeid i 
åpen halvtime en gang. 


Publikum har ikke møtt opp. 







 


 


3        Saker behandlet av rådet/komiteen. 


         Saker som rådet har fått tildelt til gjennomgang, har vært viktige. 


          Antall saker til behandling er greit. 


          Det er tatt følgende initiativ: 


• Tilgjengelighet ved Bjerke legesenter, heisen har vært ute av drift. 
• Avklaring på hvordan saker, som rådet ønsker skal behandles i Helse og  
• Sosialkomiteen skal fremmes. 
• Aktivitetshuset Rasmus 
• T.T ordningen 
• Praksis vedr. ledsagere ved ferieopphold. 
• Bymiljøetaten, gang/sykkelvei i Trolldalen, Veitvet. 
• Linderudsenteret, dårlig fotgjengerfelt og døråpner 2.etg. 
• Universell utforming i Bydel Bjerke, Trondheimsveien 275, merking av 
• trapper. 
• Lysforholdene ved Årvoll Gård. 


4      Deltakelse i kurs, konferanser e.l. 


• Ett medlem fra rådet deltok på fellesmøte for alle rådene i Oslo 
kommune,  aktuelle dokumenter fra møte blei distribuert elektronisk 
til rådsmedlemmene av møtesekretær. 


• Rådet deltar i medvirkningsgruppe for Skogvollveien 35. 
• Deltakelse i arbeidsgruppe for universell utforming. 
• Deltakelse i brukerutvalget i NAV. 
• Rådet deltar i brukerrådet v/ Hjelpemiddelsentralen Oslo-Akershus. 
• Rådet arrangerte fellesmøte for Groruddalslagene. 


 


5   Vurdering av arbeidet i 2013. 


     Rådsmedlemmene har vært engasjerte, de har tatt opp saker i bydelen, som  


    er viktige for de funksjonshemmede, og som er blitt løst. 







     Samarbeidet med administrasjonen har vært god. 


    Kommunikasjonen med andre politikere foregår med e-post. 


6   Rådets/komiteens vurdering av sin  rolle som rådgivende organ for        
bydelsutvalget. 


     Det er viktig at rådet er rådgivende organ på saker fra AU , og medlemmenes   


     forslag på saker, som skal ferdigbehandles i BU, som da kan bli løst. 


 


    Bydel Bjerke 5/1-2014 


    Leif Marcussen 
    leder 


   


 


 


        


                 


 
                               








 


 


  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 


 Bydelsadministrasjonen 
 


 


Årsrapport 2013 Bjerke Ungdomsråd 
 


 


 
 


1. Innledning - Rådets sammensetning: 


I 2013 har Bjerke Ungdomsråd (BUR) vært representert med 6 medlemmer og 6 varamedlemmer.  


 


BUR har representanter fra;  


 Linderud skole (3) 


 Veitvet skole (4) 


 Årvoll skole (2)  


 Veitvet ungdomsskole (1)  


 Kulturhuset Påbanen / Bjerkeklubben (1) 


 Bjerke uteteam (1)  


 


Leder: Burhan Ahmed  


Nestleder: Ida Urke  


Representanter i Sentralt ungdomsråd: Burhan Ahmed // Johanne F. Hagen // Victoria Granly.  


 


Bjerke ungdomsråd er en del av Sentralt ungdomsråd og representanter stiller på møter i rådhuset 


ca en gang i måneden.  


 


 


2. Møtevirksomhet:  
BUR har avholdt 8 ungdomsrådsmøter i 2013. I åpen halvtime har ungdomsrådet hatt 7 besøk. De 


besøkende har vært fra;  


 Kulturhuset Påbanen/Bjerke lydstudio v/ Pål Eriksen Thomas Eide  


 Folkeakademiet Viken v/ Ingvild Berrefjord 


 Ungdommer som stilte til valg 2013 


 Veitvet ungdomssenter v/ klubbrådet 


 Ungdomsbasen v/ Magnus Johansen 


 Akers Avis Groruddalen  


 Ung medbestemmelse/Ung Org Oslo v/ Odrun Misje.   


 


Utover dette har ungdomsrådet hatt 5 møter uten honorar i forbindelse med arrangementet Bjerke 


on the rock 2013. 
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3. Vurdering av rådets/komiteens arbeid i 2013:  
 


Borgerpanel – Ung i Bydel Bjerke. 


5. mars 2013 ble det holdt borgerpanel på Årvoll gård, og debatten handlet om 


å være ung i bydel Bjerke. 32 ungdommer, 8 bydelspolitikere og 13 andre deltagere møttes. 


Ungdommene ga politikerne råd ansikt til ansikt, men noen av rådene ble også skrevet ned. 


Arrangementet var et samarbeid mellom Bjerke ungdomsråd og Folkeakademiet Viken.  


 


Hvordan er det å være ung i bydel Bjerke? Moro eller kjedelig? Trygt eller farlig? Har du venner 


eller fiender? Borgerpanelet var et debattmøte hvor ungdommer fra hele Bydel Bjerke fikk gi 


voksne politikerne sine råd. Tilbakemeldingene var positive, flere ungdommer opplevde å bli tatt 


på alvor. Det er skrevet en kortfattet rapport fra Borgerpanelet.  


 


 
  


 


Bjerke on the Rock 2013 (BOTR)  


Bjerke Ungdomsråd, i samarbeid med Kulturhuset Påbanen arrangert Bjerke on the Rock for sjette 


året på rad. Arrangementet fant sted på bjerkebanen og inneholdt;  


 lokale og nasjonale artister 


 presentasjon av årets Veitvet pike & gutt 


 luftakrobatikk/sirkus 


 gratis Bungee trampoline  


 danseshow 


 biljardturnering  


 ansiktsmaling fra 


backstagestudio til Nysirkus.  


 


Representanter fra bydelens tjenester til barn og 


unge var tilstedet, blant annet; Veitvet 


ungdomssenter, Bjerke Uteteam, Helsestasjon 


for ungdom, Bjerke Lydstudio, Kulturhuset 


Påbanen, Nysirkus og ungdomsarbeidere. I 


”bodene” ble det delt ut alt fra informasjon om 


skole/jobb søk kontor, kondomer, informasjon 


om åpningstider, visittkort med mer.   


 


Arrangementet hadde færre besøkende en i 2012 og det ble avholdt et evalueringsmøte uken etter. 


Selv om det ikke kom så mange som forventet var det god stemning og arrangørene ved 


Ungdomsrådet og Kulturhuset Påbanen er fornøyd. Når det er sagt, ungdommene ser behov for en 


grundig evaluering av hele arrangementet, både hva gjelder ønsker, behov og ungdommenes eget 


eierskap til et eventuelt nytt arrangement.  
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Markedsføring 


Bjerke Ungdomsråd har vært i lokalavisen, Akers avis Groruddalen, ved fire anledninger i 2013:  


 Akers Avis Groruddalen 28.februar 2013: ”Inviterer til borgerpanel med lokale politikere” 


 Reddbarna.no: ”På nett med ungdom” (Nettvett kampanje) 


 Aftenposten 4.juli 2013: Burhan Ahmed uttaler seg ang ”ransbølgen” i Oslo. ”Ungdommer 


skryter av å sitte på glattcelle” 


 Akers Avis Groruddalen 12.september 2013: ”Bjerke on the rock for sjette gang” 


 Akers Avis Groruddalen 22.september 2013; ” God stemning med ”Isbilen” ” 


 


Det har vært utført valg av nye medlemmer, varamedlemmer, leder og nesteleder.  


 


 


4. Deltakelse i kurs, konferanser eller lignende: 


 


UBM 2013 


Våren 2013 stilte 6 medlemmer på UBM (ungdommens bystyremøte) 7 & 15. februar 2013.  


 


 
Ungdomsråd leder Burhan Ahmed hilste på Kronprins Håkon under UBM på Rådhuset.  


 


Barne- og ungdomskonferansen 2013 


Høsten 2013 deltok leder, nestleder, Johanne og Birgitte for VUS på Barne- og 


ungdomskonferansen i Stavanger 28-29.oktober. Deltakerne koste seg virkelig så det ut som. Og 


selv om denne turen ikke er gratis var det både lærerikt og spennende, anbefales også til neste år. 


 


 
Burhan Ahmed, Ida Urke og Johanne Frogner Hagen i Stavanger  


 


16.november 2013: Intro til ungdomsråd arrangert av UngOrg 


 


30.oktober 2013: Ungdomshøring i regi av Ung Org 
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5. Vurdering av rådets/komiteens rolle som rådgivende organ for 


bydelsutvalget: 
 


Ungdomsrådet opplever å bli tatt på alvor og føler seg hørt av de voksne.  


BU leder Steinar Arnesen har vært tilstedte på de fleste møtene i UR dette året. Det har vært 


veldig betryggende å ha med han på møtene, både for informasjon og generelle råd han har å 


kommet med. Det virker som om BU-leder virkelig tar ungdom seriøst. I tillegg har også 


ungdomsrådsleder for første gang vært på et BU- budsjettmøte og selv om det var litt skummelt og 


vanskelig i starten, gikk det mye bedre utover møtet (mye på grunn av Steinar som avbrøt for å 


hjelpe til). Ungdomsrådet setter pris på at vi har kommet nærmere BU, og at vi kjenner noen av 


ansiktene der sånn at de ikke virker så alt for skumle.  


 


Bydel Bjerke 08.01.2014 


 


………… 


Burhan Ahmed 


leder  


 


 


 


 


 


 








ÅRSRAPPORT 2013 – Komiteer og råd i Bydel Bjerke 


 


Kultur-og oppvekstkomiteen  


 
1. Innledning 
Alle partier representert i BU er representert i komiteen, som har 7 medlemmer. Med unntak 


av Ap har alle partier én representant. Sammensetningen er slik: 


 


Jenny Dahl Bakken (R), leder 


Ine Mari Moltebakken-Bøhn (H), nestleder 


 


Medlemmer: 


Marie Storlykken Herland (A) 


Inger S. Aasland (A) 


Arild Holland (SV) 


Jørn Kveseth (FrP) 


Åsel Aili Einejord (V) 


 


Marcus Aasland satt helt fram til møtet i november, da han gikk ut til fordel for Inger S. 


Aasland pga. studier i annen by. 


 


Tina Arnesen har vært møtesekretær for komiteen. 


 


3. Møtevirksomhet 
Komiteen hadde 7 møter i 2013 (møtet 4. mars ble avlyst). Med unntak av et møte på 


Kulturhuset Påbanen foregikk alle møter på Økern. Komiteen har behandlet 45 saker. 


 


På åpen halvtime har komiteen blant annet hatt besøk av Foreldreutvalget for barnehager i 


bydelen angående foreslåtte kutt i barnehagesektoren, to fra stallen på Årvoll gård i 


forbindelse med utdeling av frivillighetsmidlene, FAU-representant fra Årvoll skole med 


bekymring om trafikkforholdene i Bård skolemesters vei og FAU-representant og rektor ved 


Løren skole angående navnsetting av den gjenåpnede, gamle Løren skole. 


 


4. Saker behandlet av rådet/komiteen 
Ett møte ble avlyst fordi det var få saker. Møtet fullføres som oftest i løpet av en times tid, noe 


som tyder på at komiteen ikke har allverdens med saker.  


 


Etter BU-vedtaket våren 2013 overtok komiteen også helse- og sosialkomiteens oppgaver. 


Dette har ikke vært spesielt synlig på saksinnholdet eller -mengden, med unntak av 


tilsynsrapporter. Muligens burde komiteen fått bedre informasjon/opplæring fra bydelens side 


når det gjelder hva som forventes av dem når de overtar disse sakene. Med unntak av Villa 


Eik-saken har det ikke vært mye diskusjon rundt tilsynsrapportene. 


 


Generelt er det lite diskusjon rundt sakene, de tas heller i partigruppene. I noen tilfeller har 


det likevel vært stort engasjement i komiteen. Komiteen har tatt eller støttet opp om egne 


iniativ: 


 Komiteen stilte seg enstemmig bak et forslag fra Ap som skulle oversendes bystyret, 


om eventuelle kutt i Bjerke bibliotek. 







 Komiteen har tatt initiativ til fellesmøter med Ungdomsrådet, det har ikke vært mulig 


å gjennomføre i året som har gått. 


 I komiteen ble et senere vedtatt forslag om OL og vern av Hestejordene fremmet før 


det ble framlagt for Bydelsutvalget. 


 Komiteen har uttalt seg om budsjettforslaget og under behandling av 


frivillighetsmidlene gjort det klart at vi mener vedlikehold av Årvoll gård og stallen 


der er bydelens oppgave. 


 Komiteen tok initiativ til ny navnerunde rundt Løren skole. 


 Komiteen fremmet selv forslaget om vinneren av årets Bjerkepris, lærer Tore Bakker 


ved Årvoll skole. 


 


Utdeling av frivillighetsmidler og Bjerkeprisen oppleves som interessant og givende for 


komiteen, selv om det er ønskelig med flere kandidater til Bjerkeprisen. 


 


5. Deltakelse i kurs, konferanser e.l 
Ikke med unntak av kursene som har fulgt BU-arbeidet, der flere av komiteens medlemmer 


har deltatt. 


 


6. Vurdering av arbeidet i 2013 
Det har skjedd et par ganger at saker har blitt framlagt for komiteen uten innstilling eller 


kommentarer, eller at saker der sakspapirene skal utdeles på møtet fremdeles ikke er 


ferdigstilt ved møtestart. Derfor har komiteen bedt administrasjonen om at innkallingen på 


nett skal oppdateres fortløpende helt fram til møtestart. Komiteen har avstått fra å vedta noe 


ved minst én anledning da det ikke har foreligget kommentarer eller vedtaksforslag fra 


bydelsadministrasjonen. 


 


Komiteen har fullmakt på vedtak rundt Bjerkeprisen og frivillighetsmidler. Noen i 


bydelsutvalget var ikke fornøyd med at KO selv foreslo vinneren av Bjerkeprisen, selv om 


komiteen har mandat til dette. Dialogen rundt prisen oppfattes som konstruktiv. 


 


7. Rådets/komiteens vurdering av sin rolle som rådgivende organ for bydelsutvalget 
I de fleste tilfeller stiller komiteen seg bare bak administrasjonens forslag, eller tar dem til 


orientering. Det tyder på at administrasjonen gjør en god jobb, men også at sakene i noen 


tilfeller kan være overflødige og veldig tekniske, med lite reelt politisk innhold. Likevel har 


komiteen i år arbeidet mer enhetlig, fremmet forslag på møtene og vært en tydeligere stemme 


opp mot Bydelsutvalget enn tidligere. Kun ett møte ble avlyst i løpet av året.  


 


Bydel Bjerke 06/01-2014 


 


 


For råd/komite 


Jenny Dahl Bakken 


leder 

















 


  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
 Bydelsadministrasjonen 


Protokoll 8/13 
 
 
Møte: Eldreråd  
Møtested: Økernveien 145, 3. et Rom 7 - 8  


Møtetid: Mandag 02. desember 2013 kl. 13.00     
Sekretariat: 23439529  
 
 
Møteleder: Tor Henriksen (A)  
   
Tilstede: Tor Henriksen (A), Ruth Tomter (A), Anne 


Lise Cristofoli (H), Elin Risåsen (F), Inger 
Marie Astad (Veitv-Linder-pf), Arvid 
Hegbom (Årvoll pf), Gunvor Hedemann 
(Øvre Disen pf), Ella Risnes (Økern pf) 


 


   
Forfall: Ingen  
   
I tillegg møtte: Ass bydelsdirektør Maja Katzenmaier og 


varamedlem Ada Sundelius 
 


   
Møtesekretær:  
Geir A. Andersen        


  


 
Åpen halvtime Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet ble godkjent 
 
Informasjon  


• SINTEF  arrangerer til seminar 5.desember kl 14-16 Radisson Blu Scandinavia Hotell, 
med tittelen: «Fra enkel alarmknapp til helhetlig trygghetssystem», om mer 
velferdsteknologi i eldreomsorgen. 


• Økern PF. Som opplyst tidligere har deres varamedlem til ER flyttet ut av bydelen og 
således ikke lengre er «valgbar». Ella Risnes (Økern PF) opplyser at Økern PF har 
besluttet å legge seg ned, og at det ikke lengre er aktuelt for dem å foreslå noen ny 
kandidat som varamedlem i ER. Ella Risnes er valgt for fire år og sitter i hvert fall til 
høsten 2015. 
 


Eventuelt 







Elin Risåsen (F) la under eventuelt fram et skriv om «trening for våre eldste», hvor hun har 
snakket med PULS treningssenter på Bjerke og har fått et rimelig tilbud om trening. 
Eldrerådet tilslutter seg brevet og ber sekretæren om å videreformidle dette brevet til 
Bydelsdirektøren, som så kan formidle det til rette vedkommende.  
 
Saker behandlet under møte 
Sak 23 /13  Godkjenning av protokoll ER 04.11.13 .................................................................. 2 
Sak 24 /13  Økonomiplan 2014 - 2017 og budsjett 2014 ........................................................... 2 
Sak 25 /13  Budsjett 2013 - Eksterne budsjettjusteringer pr. november. ................................... 2 
Sak 26 /13  Bjerke bibiliotek-venneforening ............................................................................. 3 
Sak 27 /13  Sluttrapportering på avsluttede områdeløft i Groruddalssatsingen ......................... 3 
Sak 28 /13  Programplan for områdeløft Linderud - Økernbråten - Vollebekk 2014 ................ 3 
 


Sak 23 /13  Godkjenning av protokoll ER 04.11.13 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokollen fra møte i Eldrerådet den 04.11.2013 godkjennes. 
 
Vedtak 
Protokoll fra Eldrerådets møte den 4.11.13 godkjennes 
 


Sak 24 /13  Økonomiplan 2014 - 2017 og budsjett 2014 
 
Forslag til vedtak i komiteer og råd under Bydelsutvalget og i 
Medbestemmelsesutvalget: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i Bydelsutvalget tiltres. 


Vedtak 
Eldrerådet tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak i Bydelsutvalget. 
Eldrerådet ber om at det søkes å finne en tilfredsstillende løsning på renholdsproblemet på 
Årvoll gård. 
 


Sak 25 /13  Budsjett 2013 - Eksterne budsjettjusteringer pr. 
november. 


 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget: 
1. I budsjettet for 2013 gjøres følgende endringer: 


1.1. Funksjonsområde 1 - Helse, sosial og nærmiljø økes med kr 3 717 000 
1.2. Funksjonsområde 2A - Barnehager reduseres med kr 870 000 
1.3. Funksjonsområde 2B - Oppvekst økes med kr 360 000 
1.4. Funksjonsområde 4 - Økonomisk sosialhjelp økes med kr 340 000 


 
2. Bydelsdirektøren gis fullmakt til å fordele eventuelle eksterne budsjettjusteringer for 2013 


som det ikke vil være mulig å forelegge bydelsutvalget for ordinær behandling. 
Justeringene blir å referere bydelsutvalget som orienteringssak i 2014. 


 
Vedtak 
Eldrerådet tar Bydelsdirektørens forslag til orientering. 







 
Sak 26 /13  Bjerke bibliotek-venneforening 
 
Eldrerådets forslag til vedtak 
Eldrerådet oppfordrer spesielt bydelens pensjonistforeninger til å tilslutte seg 
Venneforeningen. 
 
Vedtak 
Eldrerådet oppfordrer spesielt bydelens pensjonistforeninger å tilslutte seg 
venneforeningen. 
  


Sak 27 /13  Sluttrapportering på avsluttede områdeløft i 
Groruddalssatsingen 


 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sluttrapportering for Områdeløft Veitvet/Sletteløkka, vedtas.  
 
Vedtak 
Eldrerådet tilslutter seg Bydelsdirektørens forslag til vedtak. Eldrerådet vil kommentere at 
bydelens aktiviteter med fordel kan organiseres slik at færre lokaler benyttes, og således 
flytte «Stikk Innom-kontoret» sammen med Veitvet Nærmiljøsenter. 
 


Sak 28 /13  Programplan for områdeløft Linderud - Økernbråten - 
Vollebekk 2014 


 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget vedtar Programplan for Områdeløft Linderud-Økernbråten-Vollebekk 
 
Vedtak 
Eldrerådet finner det fra saksframlegg uklart hva områdeløftet består i, og avstår dermed 
fra å kommentere det. 
 


 
Bydel Bjerke, 02.12.13 
 
 
Tor Henriksen      Geir Audun Andersen 
leder       sekretær 







